
Zápisnica č. 5 
zo zasadnutia Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, 
ktoré sa konalo dňa 27. 6. 2016 v miestnosti č. 141 MÚ 

Prítomní členovia KOVM: Ing. Jana Španková, doc. Mgr. art. Štefan Bučko, Miloš Domorák, 

MUDr. Peter Osuský, CSc., Mgr. Ondrej Dostál 
Ospravedlnený člen KOVM: Lucia Nicholsonová 
Prizvaní: Mgr. Ľuboslava Vasilová - vedúca odd. školstva 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Žiadosti o dotácie 2016 
3. Aktuálne otázky z regionálneho školstva 
4. Rôzne 
5. Zakončenie 

Začiatok rokovania: 14.00 h 

Priebeh rokovania: 

K bodu 1.) 
Prítomných privítala Ing. Jana Španková, predsedníčka Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto (ďalej KOVM). Komisia bola 
s počtom 5 členov uznášaniaschopná. 

K bodu 2.) 
Členovia komisie posúdili žiadosť o poskytnutie dotácie podľa VZN č. 6/2015 mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Uznesenie č. 1 
Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť dotáciu z 
rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto v roku 2016 pre žiadateľa v takto navrhovanej 
sume: 

2. a) 
Žiadosť zo dňa: 06. 06. 2016 
Názov predkladateľa: Gamča Perpetua 
Názov projektu: OH Gamča 2016 
Miesto a čas uskutočnenia akcie: Gymnázium Grosslingová 18 

polovica septembra- 12. december 2016 

Celkové náklady: 6 OOO,-€ 
Výška požadovanej dotácie: 2 OOO,- € 
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Návrh na dotáciu v roku 2016: 500,- € 
Hlasovanie: 
Prítomní: 5 
Za:5 

K bodu 3.) 

Proti: O Zdržal sa: O 

Vedúca oddelenia školstva, Mgr. Ľuboslava Vasilová, informovala členov KOVM o otvorení 
materských škôl počas letných mesiacov júl a august. Oznámenie je zverejnené a zákonní 
zástupcovia detí sú informovaní, v ktorej materskej škole bude ich dieťa umiestnené. 
Vedúca informovala o pláne prác, ktoré by podľa harmonogramu oddelenia majetkového mali 
byť v letných mesiacoch vykonané v rámci revitalizácie materských škôl. 
Čo sa týka projektu v súvislosti so zvyšovaním kapacity materských škôl, v týchto dňoch 
prebieha fáza začatia stavebných prác v objekte Brnianska a Gorazdova. 
Materskej škole-Óvoda bol doručený záznam o prehodnotení kapacity Regionálnym úradom 
verejného zdravotníctva a počet detí bol zvýšený na 72, preto bude možné znovu otvoriť 
v ďalšom školskom roku 4 triedy. 
Ďalej Mgr. Vasilová informovala prítomných o správnych konaniach, ktoré v rámci odvolaní 
zákonných zástupcov o neprijatí ich dieťaťa do 1. ročníka základnej školy prebehli na oddelení 
školstva, ktoré je v danej veci druhostupňovým orgánom. Populačný ročník bol v tomto roku 
dosť silný a podobný predpoklad je i v nasledujúcom školskom roku. V nadväznosti na tento 
fakt ako i bytovú výstavbu v mestskej časti bude možno potrebné prehodnotiť úpravu VZN 
o určení školských obvodov základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto. Upozornila aj na skutočnosť, že niektoré staromestské školy majú 
kapacitný problém, a to otvoriť viac ako 2 triedy, hoci záujem o prijatie na plnenie povinnej 
školskej dochádzky je veľký. Školský zákon stanovuje riaditeľom presné spodné aj horné 
hranice v rámci počtov žiakov v triedach. 
Mestská časť Bratislava-Staré Mesto pripravila pre svojich obyvateľov možnosti športového 
vyžitia v čase prázdnin. K dispozícii budú školské dvory pri ZŠ Mudroňova, ZŠ Vazovova 
a ZŠ s MŠ M. R. Štefánika, Grčisslingová. Rozpis otváracích hodín počas pracovného týždňa 
bude zverejnený. 

K bodu 4.) 
Niektorí členovia KOVM sa zúčastnili výberových konaní na obsadenie pozície riaditeľa školy. 
MUDr. Peter Osuský, CSc. sa ako člen rady školy zúčastnil výberového konania 

v MŠ, Timravina 8 a Mgr. Ondrej Dostál ako člen rady školy sa zúčastnil výberového konania 
v ZŠ, Jelenia 16. 

K bodu 5.) 
Ing. Jana Španková poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí KOVM. Prerokovaním uvedených 
bodov sa zasadnutie Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport skončilo. 

Ukončenie rokovania: 15.00 h 

Zapísala: Mgr. Ivana Ernstová 
Bratislava, 30. 06. 2016 
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~wt / 
Ing. Jana Španková 

predsedníčka komisie 


